


Binzhou Dongli Stainless Steel Products Co., LTD is a comprehensive enterprise specializing
in the production, processing and surface treatment of stainless steel precision castings. Our main
products are (include) Camlock couplings, threaded pipe fittings, auto parts, ball valves, rigging
and various kinds of?industrial coupling and accessories.Our company was founded in 2010 and
has more than 130 employees, with an annual capacity of 1,200 tons of high-quality castings.
The products are widely used in fire fighting, construction, fluid pipeline, Marine hardware,
aerospace, auto industries, medical instruments, petrochemical and other fields.

We ensure the perfect interior and exterior quality with the silicasol lost wax casting technol鄄
ogy, high precision CNC lathe, and equipped with advanced spectrometer, sclerometer, metal鄄
lographic microscope and other equipment. The products can be produce by the material stain鄄
less steel 304/316/304L/316L/201, plain carbon steels, structural alloy steel , aluminum alloy,
brass and so on. The products was exported to Europe, America, Australia, Russia, Korea, Japan
and other countries and regions, received good appraises both at home and abroad.

Our company has a professional professional R&D team and complete quality control capa鄄
bilities. We can also provide drawings, tooling design, mold design and development and other
technical support according to customer requirement. Pre-furnace spectrum analysis, casting me鄄
chanical property testing, nondestructive testing, heat treatment hardness testing, metallographic
analysis, 3D coordinate measurement of workpiece and other monitoring methods provide nec鄄
essary hardware support for ensuring product quality. At the same time, the company also estab鄄
lished a perfect quality control system, and passed ISO9001:2015 quality management system
certification, TS16949:2016 quality system certification.

滨州东利金属科技股份有限公司是一家专业从事不锈钢精密铸件生产袁 深加工及铸件
表面处理的综合性企业袁主要产品有快速接头尧螺纹管件尧汽车配件尧球阀尧索具等各种工业
接口和配件遥 公司成立于 2010年袁目前拥有员工 130余人袁年生产规模超过 1200吨遥 产品
广泛应用于消防尧建筑尧流体管道尧船用五金尧航空航天尧医疗器械尧石油化工等领域遥
我公司采用硅溶胶失蜡铸造工艺生产精密铸件袁配备高精度 CNC数控车床尧加工中心进行
深加工遥材质涉及到不锈钢渊316尧316L尧304尧304L)袁普通碳钢袁合金结构钢袁铝合金袁黄铜等遥
产品畅销于美国尧澳大利亚尧俄罗斯尧德国尧韩国尧日本等国家和地区遥
公司拥有专业的产品研发团队和完备的质量控制能力袁可根据客户需要提供产品图纸尧工装
设计袁模具设计开发等方面的技术支持遥 炉前光谱分析袁铸件机械性能检测袁产品无损探伤袁
热处理硬度检测袁金相分析袁加工件三维坐标测量等监控手段为确保产品质量提供了必要的
硬件支持遥 同时, 公司还建立了完善的质量监控体系袁 并通过了质量管理体系 ISO9001院
2015袁TS16949院2016的质量体系认证遥
公司秉承质量至上袁客户至上的理念袁以满足客户需求作为目标袁竭诚为广大客户做好服务遥
真诚欢迎您莅临参观指导和业务洽谈遥 东利金属期待与您携手共创辉煌浴
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DONGLI CASTING
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DONGLI CASTING
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DONGLI CASTING

Camlock Male Female Standard

MIL-type NPT NPT NPT according to ANSI/ASME B1.20.1

DIN-type BSPT BSP BSP according to EN ISO 228-1

$utoOocN cDmOocN coupOinJ ZDV DOVo reIered to DV VeOI�OocNinJ cDmOocN coupOinJ�7Ke cDm DrmV Zere VpeciDOO\ deViJned Ior tKe
VDIet\ Dnd conYenience oI connection�<ou cDn VimpO\ cOoVe tKe cDm DrmV MuVt OiNe D reJuODr cDmOocN�Eut tKe cDm DrmV OocN tKem�
VeOYeV DutomDticDOO\ ZitK D poVitiYe cOicN�$utoOocN coupOinJ KoOd tKe DdDptor more VecureO\ to tKe coupOer to proYide Ddded protec�
tion DJDinVt DccidentDO reOeDVe�
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